
Välkomna till ett samtal om hur offentlig upphandling praktiskt fungerar idag samt vilka effekter 
detta får. Lyssna och ta del av tankar och förslag på hur det bör fungera imorgon.

I PANELEN

 

Samtalsledare: Lars-Olof Pettersson från Rådhusgruppen.

PÅ AGENDAN

• Lägsta pris – får vi verkligen vad vi önskar då?
• Vilka parametrar vill vi skall vara tongivande vid tilldelning framöver
• Upphandlarens roll och status

 
NÄR OCH VAR?

Måndagen 2 juli kl 14:30 – 16:00, Specksrum 3 i Visby.

Arrangör: Proffice AB.

Välkommen!

Den bra affären – upphandling 
idag och önskat läge imorgon

Proffice är ett av Nordens största specialistföretag inom bemanning. Med engagemang och lyhördhet 
hjälper vi människor och företag att hitta lösningar för att utvecklas. Proffices vallöfte i Almedalen är att sätta 
minst 100 000 människor i arbete fram till valet 2014.

Vi erbjuder tjänster inom personaluthyrning, rekrytering samt omställning.

Gunnar Stålberg, 
Upphandlingschef 
vid Lanstinget 
Dalarna och vice 
ordf SOI

David Braic, 
Upphandlingschef 
vid Växjö kom-
mun och Årets 
upphandlingschef 
2011

Ted Ekman, 
Näringspolitisk 
expert vid Almega

Minna Gillberg, 
fil dr i hållbarhets-
frågor, tidigare 
strategisk råd-
givare till Margot 
Wallström


